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P R O T O K Ó Ł  NR IX/07 
RADY GMINY MIASTKOWO 

z dnia 28 września 2007 roku 
 

 
 Obrady IX Sesji Rady Gminy Miastkowo odbyły się dnia 28 września 2007 r.  
w godz. 1000 – 1300 w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Rupacz, protokołował - inspektor 
Barbara Kalinowska. Na 15 osobowy skład Rady w sesji udział wzięło 13 radnych. 
 
Radni obecni na sesji: 
 

1. Boryszewski Andrzej 
2. Chojnowski Marcin 
3. Czartoryjska Maria Jadwiga 
4. Długozima Stanisław 
5. Kamiński Paweł 
6. Małkowska Janina 
7. Rogula Przemysław 
8. Rudnicka Ewa 
9. Rupacz Henryk 
10. Stefański Szczepan 
11. Szczubełek Radosław 
12. Ustaszewski Wojciech 
13. Zajączkowska Danuta Małgorzata 
 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 
 

1. Chojnowska Katarzyna 
2. Kadłubowski Jarosław 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
 
1. Grzejka Lidia Małgorzata - Wójt Gminy 
2. Rydel Pelagia   - Skarbnik Gminy 
3. Korytkowska Jadwiga - Dyrektor GOK w Miastkowie 
4. Ostrowska Ewa  - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miastkowie 
5. Pianko Regina  - Kierownik OPS 
6. Cwalina Janina  - Sekretarz Gminy 
7. Ciemniewicz Krzysztof - Sołtys wsi Czartoria 
8. Małkowska Janina  - Sołtys wsi Drogoszewo 
9. Bielacki Tadeusz  - Sołtys wsi Kaliszki 
10. Mieczkowski Roman  - Sołtys wsi Korytki Leśne 
11. Piotrowska Irena  - Sołtys wsi Kraska 
12. Murawski Sylwester  - Sołtys wsi Kuleszka 
13. Buczyński Jerzy  - Sołtys wsi Leopoldowo 
14. Łuba Wiesław   - Sołtys wsi Łuby - Kurki 
15. Czaplinka Jolanta  - Sołtys wsi Łuby – Kiertany 
16. Kaszuba Robert  - Sołtys wsi Podosie 
17. Prażych Antoni  - Sołtys wsi Miastkowo 
18. Kamińska Maria  - Sołtys wsi Nowosiedliny 
19. Brzostek Teresa  - Sołtys wsi Rydzewo 
20. Kazimierczyk Kazimierz - Sołtys wsi Rydzewo - Gozdy 
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21. Ustaszewska Bożena  - Sołtys wsi Rybaki 
22. Bacisz Irena   - Sołtys wsi Sosnowiec 
23. Sulkowski Janusz  - Sołtys wsi Sulki 
24. Rydelski Zdzisław  - Sołtys wsi Tarnowo 
25. Karpińska Zofia  - Sołtys wsi Zaruzie 
 

- listy obecności w załączeniu. 
 
 Przewodniczący Rady – Henryk Rupacz dokonał otwarcia IX Sesji Rady Gminy 
Miastkowo witając wszystkich zebranych.. Następnie stwierdził prawomocność obrad  
i zapoznał z porządkiem dziennym. Na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie 
jawne przyjęcia porządku dziennego. Na 15 osobowy skład Rady Gminy w sesji 
uczestniczyło 13 radnych, głosowało 13 radnych. Za przyjęciem porządku dziennego 
głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad do realizacji. 
  
PORZĄDEK  OBRAD: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz przedstawienie 

realizacji uchwał Rady Gminy. 
3. Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2007 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Łomżyńskiego Porozumienia  

na Rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od środków transportowych. 
8. Informacja na temat działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. 
9. Informacja na temat działalności instytucji kultury na terenie gminy. 
10. Zapytania i wolne wnioski. 
 
W tym momencie Przewodniczący Rady poinformował, że na sesję przybyli rodzice 

dzieci uczęszczających do przedszkola w Miastkowie z prośbą o wyjaśnienie sprawy 
nieprawidłowości w funkcjonowaniu przedszkola. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do 
Rady czy wyrażają zgodę na rozpatrzenie tej sprawy na początku obrad sesji,  
co zaoszczędziłoby cennego czasu przybyłym. Rada jednogłośnie wyraziła zgodę  
na wysłuchanie rodziców (za – 13, przeciwnych -, wstrzymujących się od głosu nie było). 

Przewodniczący udzielił głosu rodzicom. 
Przedstawicielka rodziców Pani Ewa Kuczyńska zwróciła się z pytaniem, dlaczego 

ich dzieci ciągle chodzą na stołówkę do szkoły i jak długo taka sytuacja będzie trwać. 
 Wójt wyjaśniła, że za funkcjonowanie przedszkola odpowiedzialny jest  

Dyrektor Szkoły i to Pani Dyrektor powinna doprowadzić pomieszczenia, do takiego stanu, 
aby dzieciaki korzystały z posiłków na miejscu. Cała ta sytuacja spowodowana jest 
zaniedbaniem Pani Dyrektor. Pani Ostrowska nie jest zwolniona z pełnienia funkcji 
dyrektora, ale niestety nie wywiązuje się ze swoich obowiązków. 

 Rodzice zarzucili, że w pomieszczeniach w przedszkolu jest zimno, nie ma ciepłej 
wody. 

 Wójt poinformowała, że ogrzewanie budynku i jego utrzymanie leży w gestii 
Dyrektora Szkoły. 
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Następnie powrócono do tematu dotyczącego dożywiania dzieci a w szczególności 
prowadzania dzieci do spożywania posiłków na stołówkę szkolną, tym bardziej, że korzystają 
wyłącznie z herbaty i bułek. 

 Przewodniczący Rady – Henryk Rupacz wyjaśnił, że nie ma powodu, dla którego 
dzieci muszą być prowadzane na stołówkę do szkoły. Dzieci mogą jeść posiłki na miejscu  
a sprawą Dyrektora jest zorganizowanie ich dostarczenia do przedszkola niezależnie od tego 
czy będzie to herbata i bułka czy też gorący obiad. 

 Pani Wójt poinformowała, że jest zakupione całe wyposażenie do stołówki w szkole 
jak i w przedszkolu. 

W tym momencie wywiązała się burzliwa dyskusja wśród radnych i rodziców. 
Następnie radna Danuta Zajączkowska powiedziała, że w tym budynku już wcześniej 

funkcjonowało przedszkole, była osoba, która gotowała herbatę, więc uważa, że teraz  
też tak być powinno. 

Przewodniczący Rady ponownie stwierdził, że wszyscy chcą dobra dzieci i jego zdaniem 
w funkcjonującym przedszkolu są bardzo dobre warunki dla dzieci i nie ma potrzeby 
prowadzania dzieci na stołówkę szkolną. Na miejscu jest kuchnia, i są warunki do tego, aby 
posiłki były spożywane bez wychodzenia poza budynek. Poinformował również, że w całym 
budynku łącznie z kotłownią został wykonany remont. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił obecną na sesji Panią Dyrektor Ewę Ostrowską  
o wyjaśnienie wszystkim sprawy dotyczącej nieprawidłowego funkcjonowania przedszkola 
oraz tego, że dzieci muszą chodzić na posiłki do szkoły. 

Głos zabrała Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miastkowie – Ewa Ostrowska 
informując, że budynek – była Agronomówka, w którym mieści się przedszkole był jej 
przekazany 21 sierpnia 2007 r. z zaleceniami do wykonania w ciągu 5 dni. Na wykonanie 
zaleceń remontowych miała za krótki okres czasu, a ponadto nie miała środków finansowych 
w budżecie na wykonanie określonych zadań. Następnie przedstawiła pismo z zaleceniami, 
jakie otrzymała z Urzędu Gminy. Ponadto wyjaśniła, że cały raport dotyczący tej sprawy 
został złożony do Wójta i Komisji Budżetowej.  

 Pani Dyrektor poinformowała, że piec w budynku przedszkola nie nadaje się do 
użytkowania – uruchomienia. Wykonanie przeglądu zlecono osobie do tego uprawnionej  
Panu Kowalewskiemu, który przez dwa tygodnie tego nie wykonał ( nie mógł dojechać, miał 
zepsuty samochód). W związku z taką sytuacją Pani Dyrektor zleciła wykonanie przeglądu 
dla firmy Rzońca. W dniu 18 września br. Wykonano przegląd i stwierdzono, że piec nie 
może być uruchomiony, ponieważ nie spełnia wymogów. Pani Ostrowska odczytała 
protokół. 

 Pani Dyrektor stwierdziła, że do dnia dzisiejszego nie otrzymała kluczy do budynku 
przedszkola. Otrzymali je wyłącznie opiekunowie dzieci, od osób przewożących 
wyposażenie do budynku przedszkola ze szkoły podstawowej. Poinformowała również,  
że sytuacja w szkole pogorszyła się, nauczyciele nie mogą normalnie pracować są 
zdezorientowani. Pani Ostrowska powiedziała, że robi wszystko dla dobra dzieci i rodziców, 
a za całą tą sytuacja obarcza Wójta Gminy twierdząc, że pani Wójt darzy tę placówkę 
specjalną miłością. 

 Pan Kamionowski – przedstawiciel rodziców powiedział, żeby zostawić sprawy 
toczące się między Wójtem a Dyrektorem. Chodzi im tylko o to żeby dzieci miały 
odpowiednie warunki. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady i po raz kolejny wyjaśnił, że o wszystkim, co się dzieje 
w szkole bądź w przedszkolu decyduje Dyrektor. 

Ponownie głos zabrała Pani Dyrektor – Ewa Ostrowska twierdząc, że gdyby budynek 
został jej wcześniej przekazany to na pewno nie doszłoby do takiej sytuacji. 

Przewodniczący ponownie stanowczo stwierdził, że Pani Dyrektor dobrze wiedziała  
 o tej decyzji od 28 czerwca br., ponieważ była obecna na sesji, na której zapadła decyzja 
lokalizacji przedszkola i to Pani Dyrektor powinna była powiadomić o tym rodziców  
i doprowadzić do tego, aby dzieci w godziwych warunkach rozpoczęły nowy rok szkolny.  
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Nietaktem jest zarzucanie Radzie czy Wójtowi tego, że za późno przekazany został 
budynek czy też brak funduszy na remont, ponieważ gmina w ten remont zainwestowała dość 
duże środki. Poza tym w sprawę remontu i tego żeby dzieci mogły rozpocząć naukę  
w godziwych warunkach zaangażowanych było kilku pracowników Urzędu Gminy, mimo  
że zadania te leżały w gestii Dyrektora. 

 Przewodniczący Rady zarzucił Pani Dyrektor, że jest egoistyczna i widzi w tym 
wszystkim tylko swój interes, a nie jak twierdzi dobro dzieci i rodziców. Dzieci nie mogą być 
w tym wszystkim kartą przetargową. 

Głos zabrała Pani Kurpiewska przedstawicielka rodziców (z Miastkowa), która 
stwierdziła, że Pani Dyrektor jako gospodarz odpowiedzialna jest za ten budynek. 

Następnie głos zabrała Pani Dyrektor twierdząc, że cała kwestia leżała w zaleceniach 
ogólnych, których ona nie była w stanie wykonać w tak krótkim czasie w związku z brakiem 
środków. Ponadto poinformowała, że budynek nie ma uziemienia, że jest obwiniana  
o wszystko, co się dzieje w gminie, nawet o to, że są panny i kawalerowie. 

Na koniec Pani Dyrektor zobowiązała się do natychmiastowego wykonania zaleceń  
w najbliższych dniach i przedstawienia w tej sprawie informacji radzie rodziców. 

 
Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowił 

obrady sesji. 
 
P R Z E B I E G   O B R A D: 
 
Ad.1. Przewodniczący Rady zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniej sesji.  
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym  
na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne przyjęcia protokołu  
z poprzedniej sesji. Na 13 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, 
głosowało 13 radnych. Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził,  
że protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. Informacja o protokole  
z poprzedniej sesji w załączeniu. 
 
Ad.2. Sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 28 czerwca 2007 r.  
do dnia 28 września 2007 r. oraz realizację uchwał Rady Gminy za ten okres przedstawiła  
Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka. 
 Do przedstawionych tematów radni nie wnosili żadnych zastrzeżeń.  
W związku z powyższym Przewodniczący przyjęcie sprawozdania poddał pod głosowanie 
jawne. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych. 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte 
jednogłośnie. Sprawozdanie oraz realizacja uchwał w załączeniu. 
 
Ad.3. Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2007 roku przedstawił  
Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel informując, że w dniu 22 sierpnia 2007 r. Wójt Gminy 
podjąła zarządzenie w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy  
za I półrocze 2007 r.  
Budżet uchwalony w dniu 29 marca 2007 roku po stronie dochodów wynosił 
9.088.511 zł natomiast po stronie wydatków 10.469.225 zł. 
 Po dokonanych zmianach na dzień 30 czerwca 2006 r. budżet wynosił: 
- po stronie dochodów 9.340.984 zł i został zrealizowany w kwocie 5.171.279,55 zł  
   co stanowi 55,36 % 
- po stronie wydatków 10.721.698 zł- i został zrealizowany w kwocie 5.593.616,91 zł  
   co stanowi 52,17 %. 
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 Następnie Skarbnik szczegółowo przedstawiła realizację zadań za ten okres oraz 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24 sierpnia 2007 r.  
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta informacji o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze 2007 roku. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej sprawie  
jest pozytywna. 
 Radni nie zgłaszali żadnych uwag do przedstawionego sprawozdania. 
 Następnie stałe komisje Rady Gminy przedstawiły swoje opinie, które również bez 
zastrzeżeń pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu za I półrocze 2007 r. 
 W związku z brakiem pytań na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie 
jawne dotyczące przyjęcia sprawozdania. 
 Na 15 osobowy skład Rady Gminy obecnych na sesji było 13 radnych,  
głosowało 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych, przeciwnych  
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.. Przewodniczący stwierdził,  
że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 
Ad.4. Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel zapoznała wszystkich z projektem uchwały  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok. Wyjaśniła, że dokonanie zmian polega  
na zwiększeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 110.631 zł. Ponadto należy dokonać 
przeniesień wydatków między działami, rozdziałami i paragrafami na kwotę 56.200 zł. 
Skarbnik kolejno omawiała każdą pozycje. 

Radna Danuta Zajączkowska poprosiła o wyjaśnienia. 
1. Dlaczego dokonano zmniejszenia środków na drogi gminne? 

Skarbnik wyjaśniła, że w tym paragrafie nie ma zagrożenia, że zabraknie środków, 
natomiast zabrakło na wywóz nieczystości, ponieważ do 1 września 2007 r. mieliśmy termin 
zapłaty za zakup gruntów pod wysypisko. Środki na ten cel pochodziły z Funduszu Ochrony 
Środowiska. Dlatego też zaproponowano zmniejszenie w zakupie materiałów do remontu 
dróg gminnych oraz ich równaniu. 
 
2 .Dlaczego zwiększa się wydatki na rozmowy telefoniczne w Gimnazjum? Czy nie należy 
wydzielić limitu rozmów? 

Skarbnik poinformowała, że zostanie przeprowadzona rozmowa z Panią Dyrektor w 
celu ograniczenia rozmów telefonicznych. 

Pani Wójt wyjaśniła, że komórka została przydzielona Pani Dyrektor przez 
poprzedniego Wójta, ponieważ Pani Zduńczyk miała za zadanie kontaktować się z Łotwą.  
Wydatki z tym związane to tylko abonament i rozmowy z Łotwą. 

Poza tymi wyjaśnieniami radni nie zgłaszali żadnych pytań ani uwag. 
Komisja Budżetowa bez zastrzeżeń zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne 
podjęcia uchwały. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych,  
głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała Nr IX/40/07 Rady Gminy Miastkowo z dnia 28 września 2007 r.  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok w załączeniu. 
 
Ad.5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Łomżyńskiego Porozumienia na Rzecz 
Rozwoju Obszarów Wiejskich przedstawiła Wójt Gminy – Lidia Grzejka. 
Pani Wójt wyjaśniła, że trwają prace przygotowawcze do wstąpienia do Lokalnej Grupy 
Działania, której celem jest pozyskiwanie środków unijnych. Postanowiono stworzyć tę 
grupę ze względu na większe możliwości na pozyskanie środków. Chęć przystąpienia do tej 
grupy zgłosiły gminy; Przytuły, Jedwabne, Pątnica, Łomża, Wizna, Śniadowo, i Miastkowo. 
Grupa ta funkcjonować będzie jako stowarzyszenie. Wszystkie wnioski opiniowane będą 
przez Zarząd Lokalnej Grupy Działania. 
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 W ramach tego porozumienia Gmina nasza chciałaby złożyć ,,duży wniosek”  
na asfaltowanie drogi Zaruzie - Kuleszka, oraz na modernizacje hydroforni w Miastkowie. 
 Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnosili żadnych uwag. 

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego również bez uwag zaopiniowała 
przedmiotowy projekt. 

W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne 
podjęcia uchwały. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 
13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała Nr IX/41/07 Rady Gminy Miastkowo z dnia 28 września 2007 r.  
w sprawie przystąpienia do Łomżyńskiego Porozumienia na Rzecz Rozwoju Obszarów 
Wiejskich w załączeniu. 
 
Ad.6.Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
na 2008 rok przedstawił inspektor - Agnieszka Dulewicz. Zapoznała ona radnych ze 
stawkami zawartymi w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych. Następnie przystąpiono  
do szczegółowej analizy każdej pozycji. Przewodniczący zaproponował, aby kolejno 
odczytywano każdą pozycję – propozycje Wójta, następnie propozycje komisji i głosowanie 
nad każdą stawką. Jednocześnie poinformował, że każdy radny dysponuje jednym głosem.  

§ 1 pkt.1 lit.a - od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 
bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m 2 
powierzchni 
1) Propozycja Wójta – 0,45 zł, nie otrzymała żadnego głosu, 
2) Komisji Budżetowej – 0,40 zł, otrzymała 7 głosów 
3) Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego – 0,43 zł, otrzymała 6 głosów 
 
§ 1 pkt.1 lit. b -pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni 
wodnych – 3,74 zł, od 1 ha powierzchni – nie wnoszono innych propozycji – za- 13 
 
§ 1 pkt. 1 lit c - pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m 2 
powierzchni, 
1) propozycja Wójta – 0,20 zł, nie otrzymała żadnego głosu, 
2) propozycje komisji 0,15 zł, które otrzymały 13 głosów 
 
§ 1 pkt 2 lit. a- od budynków lub ich części od 1 m2 powierzchni użytkowej mieszkalnych – 
1) propozycja Wójta – 0,45 zł, otrzymała 2 głosy 
2) propozycje komisji - 0,40 zł, otrzymały 11 głosów, 
 
§ 1 pkt.2 lit b- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  
1) propozycja Wójta i komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego – 15 zł, otrzymała  
 8 głosów 
2) propozycja komisji Budżetowej – 14 zł, która otrzymała 5 głosów 
 
§ 1 pkt.2 lit c - zajętych na prowadzenie działaności gospodarczej w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym – 8,86 zł, - nie wnoszono innych propozycji za – 13, 
 
§ 1 pkt.2 d - zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania 
świadczeń zdrowotnych – 3,80 zł, nie wnoszono innych propozycji – za -13, 
 
§ 1 pkt 2 lit. e - pozostałych, w tym związanych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działaności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego  
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1) propozycja Wójta i Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego – 3,70 zł, 
która otrzymała 8 głosów 
2) propozycja komisji Budżetowej – 3,50 zł, która otrzymała 5 głosów 
 
Do § 1 pkt 3 lit.a - od budowli: służących zaopatrzeniu wsi w wodę – 1% wartości określonej 
na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 3-7, 
 i lit b - pozostałych – 2% wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 
- nie wnoszono innych propozycji – za – 13. 
 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne 
uchwały wraz z przyjętymi poprawkami. 
 Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało  
13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała Nr IX/42/07 Rady Gminy Miastkowo z dnia 28 września 2007 r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok  
w załączeniu. 
 
Ad.7. Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2008 rok przedstawiła Agnieszka 
Dulewicz. Przedstawiła także stawki podatku określone w ustawie o podatkach  
i opłatach lokalnych. 
 Radni nie zgłaszali żadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Budżetowa oraz Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego również pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały nie wnosząc żadnych uwag. 

 Następnie odbyło się głosowanie jawne podjęcia uchwały. Na 15 osobowy skład Rady 
obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 
13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr IX/43/07 
Rady Gminy Miastkowo z dnia 28 września 2007 r. w sprawie określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2008 rok w załączeniu. 
 
Na prośbę radnych Przewodniczący zarządził 5 minutowa przerwę w obradach.  
Po przerwie wznowił obrady sesji. 
 
Ad.8. Informację o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Miastkowie za 2006 rok 
przedstawił Kierownik Ośrodka –Regina Pianko.  
Radna Zajączkowska stwierdziła, że skoro pomagamy w uruchomieniu stołówki, to, kiedy 
będzie ona uruchomiona. 
 Pani Pianko wyjaśniła, że naszym zadaniem była pomoc w pozyskaniu środków. 
Środki zostały zabezpieczone a uruchomienie stołówki zależy wyłącznie od Dyrektora 
Szkoły. 

Do przedstawionej informacji radni nie zgłaszali żadnych zastrzeżeń.. Informacja 
została przyjęta przez Radę jednogłośnie (za- 13, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było). Informacja w załączeniu 
 
Ad.9. Informacje o działalności kulturalnej na terenie gminy przedstawiły:  
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie – Jadwiga Korytkowska  
oraz Kierownik Biblioteki Publicznej Gminy Miastkowo – Bożena Święcka. 

Do przedstawionych sprawozdań radni nie zgłaszali żadnych uwag. Sprawozdania 
przyjęto jednogłośnie ( za – 13, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu  
nie było). Sprawozdania w załączeniu. 
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Ad.10 W punkcie zapytania i wolne wnioski analizowano tematy: 
 
a) modernizacji drogi do miejscowości Leopoldowo. 
 Pani Wójt poinformowała, że otrzymaliśmy kosztorys na przedmiotową drogę, 
którego wartość opiewa na kwotę 611.000 zł za 1 km. Żeby w tym roku przygotować 
podłoże należy zabezpieczyć środki w kwocie 414.000 zł, ponieważ tyle wyniesie koszt 
przygotowania podłoża. Gmina zabezpieczyła kwotę 350.000 zł w związku z tym będzie 
brakowało środków. Jeżeli mieszkańcy Leopoldowa wyrażą zgodę żeby podłoże wykonać  
w tym roku, to wierzchnia warstwa emulsyjna byłaby położona w przyszłym roku. 
Pani Wójt poinformowała, że gmina jest odpowiedzialna za ogłoszenie przetargu 
 na wykonanie tej drogi. 
 Następnie Pani Wójt zapoznała radnych z technologią budowy dróg asfaltowych  
na terenie Gminy Śniadowo, w skład, której wchodzi mieszanka betonowa plus warstwa 
emulsyjna. Budowa dróg taką technologią kształtuje się w cenie 60 zł za 1m2.  
Stan nawierzchni asfaltowej położony w gminie Śniadowo nie budzi zastrzeżeń, ale nie jest 
jeszcze sprawdzony podczas użytkowania w okresie zimowym. 
 Sołtys wsi Leopoldowo – Jerzy Buczyński zaproponował, żeby do ich miejscowości 
wykonać asfalt o szerokości 5 m a nie 3,5 m, bo będzie on za wąski. Stwierdził, że cena 
kosztorysu jest za wysoka, po co kłaść taki drogi asfalt jak można byłoby położyć tańszy  
i więcej. 
 Radny Andrzej Boryszewski zaproponował żeby zarząd Dróg Powiatowych zmienił 
kosztorys i w tym celu zostaną z nimi przeprowadzone rozmowy.  
 Pani Wójt jeszcze raz potwierdziła, że za środki, którymi dysponujemy na tę drogę  
w tym roku może być zrobione same podłoże, a rozmowy w tej sprawie będą prowadzone  
z powiatem. 
 
b) Przewodniczący rady poinformował, że Pani Agnieszka Chełstowska zam. Sulki zwróciła 
się do Wójta Gminy z prośbą o wydzierżawienie bądź zakup działki stanowiącej mienie 
gminne. Jest to działka położona w obrębie wsi Chojny – Naruszczki o powierzchni 0,35 ha 
oznaczona numerem geodezyjnym 5. 
 Przewodniczący wyjaśnił, że już wcześniej były ogłaszane dwa przetargi na sprzedaż 
i jeden na dzierżawę przedmiotowej działki, które nie doszły do skutku ze względu na brak 
osób zainteresowanych. 
 Analizując radni jednogłośnie wypowiedzieli się za wydzierżawieniem dla 
zainteresowanej ( za- 13, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
c) Pani Wójt poinformowała o zmianie lokalu wyborczego w obwodzie Nr 2 do którego 
należą wsie: Drogoszewo, Osetno, Sosnowiec, Rydzewo, Nowosiedliny, Kaliszki, Kuleszka, 
Rydzewo - Gozdy. Lokal został przeniesiony ze Szkoły w Drogoszewie do  
Szkoły Podstawowej w Rydzewie. 
 
d) Przewodniczący Rady poinformował, że mieszkańcy ulicy Łomżyńskiej w Miastkowie 
zwrócili się z podaniem w sprawie drogi Nr 61 przez Miastkowo tj. spowodowanie 
ograniczenia prędkości i natężenia ruchu , bądź ustawienia radaru w Miastkowie  
co spowodowałoby mniejszą uciążliwość dla mieszkańców. Ulica jest tak zniszczona,  
że samochody nie mogą normalnie przejechać przez jezdnię. 
 Pani Wójt poinformowała, że do dnia 30 listopada 2008 roku będzie wykonana 
przebudowa drogi Nr 61. Dnia 5 września br. został rozstrzygnięty przetarg na przebudowę 
drogi. Dyrekcja Dróg Krajowych nie wykona w tej chwili frezowania asfaltu tak jak proszą 
mieszkańcy, ponieważ przetarg został rozstrzygnięty i czekają na wejście wykonawcy. 

Pani Wójt wyjaśniła, że były prowadzone konsultacje dotyczące dokumentacji 
przebudowy drogi. 
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Podczas konsultacji Gmina Miastkowo zakwestionowała: brak ścieżek rowerowych, 
ekranów dźwiękochłonnych, zmniejszono szerokość chodnika, zaproponowano dodatkowe 
przejście w miejscowości Miastkowo. Jeżeli nasze warunki nie zostaną uwzględnione 
zastrzegliśmy blokowanie dróg.  

Pani Wójt poinformowała, że natężenie ruchu wzrośnie, natomiast sprawa fotoradaru 
do koszt rzędu 20.000 zł. Takie środki należałoby zabezpieczyć w budżecie, jeżeli radni 
zdecydowaliby się na zakup fotoradaru. Jednakże środki z mandatów wpływałyby  
do budżetu państwa a nie do gminy. Pani Wójt poinformował, że w 2012 roku będą 
rozpoczęte prace związane z budową obwodnicy. 
 
e) Sołtys wsi Nowosiedliny- Maria Kamińska zwróciła się z pytaniem kiedy będzie zrobiona 
droga do miejscowości Nowosiedliny. 
 Pani Wójt wyjaśniła, że modernizacja drogi nie będzie kontynuowana. Należy 
wykonać przepust, którego koszt wynosi 70.000 zł. Wykonanie tego zadania planuje się na 
rok 2008. 
 
f) Sołtys wsi Rybaki – Bożena Ustaszewska poprosiła o interwencje Pani Wójt, ponieważ 
Koło Łowieckie ,,Albinos” bardzo nisko wycenia straty wyrządzone przez dziki  
w uprawach rolnych – kukurydzy. Proponują rolnikom śmieszne w przypadku  
Pani Sołtys zaproponowano kwotę 50 zł. 
 Pani Wójt poinformowała, że będzie ten problem miała na uwadze. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji oraz wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął obrady IX Sesji Rady Gminy Miastkowo. 
 
 
Protokołowała: 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
Barbara Kalinowska  
                            Henryk Rupacz 


